
Zápis ze setkání pastorační a ekonomické rady 

farnosti Odry ze dne 4. 9. 2024 
 

přítomni za Odry: P. Petr Kuník – farář, Jan Slepička – farní vikář, Hana Jakubíková, Petra 
Chrástková, Jiří Schindler, Jana Schindlerová, Jindřiška Měsícová, Jan Skalka, host Jana Jakubíková  

omluveni: Marie Klézlová, Jana Vymětalová, Petr Vymětal, Elena Vahalíková, Martin Jakubík, Filip 
Vahalík 

Setkání bylo zahájeno modlitbou. 

Duchovní správce poblahopřál ke jmeninám paní Jindřišce Měsícové 

Duchovní správce vznesl dotaz na vhodný čas začátků schůzek, na základě vyjádření přítomných 
byl doporučen 18:00, jeli to možné. 

Ekonomická témata 

V součinnosti se Stavebním oddělením biskupství ostravsko-opavského se provádí příprava  
na výmalbu interiéru farního kostela. Provede Jan Pečínka, Studénka v ceně 325 732,- Kč. Při 
financování s počítá s dotací z Programu regenerace městských památkových zón pro rok 2025  
a diecéze. Doposavad se uskutečnily schůzky s firmami se také se zástupci Památkové péče 
k získání Závazného stanoviska. V této věci se udělalo toto: 

- Odkrytí koberce v presbytáři a chemické čištění dlaždic (kameník Martin Bocek, Vendryně, 
v příštím roce provede dodláždění betonem zalitých míst) zatím nevyčísleno. 

- Na požadavek Památkové péče proběhl restaurátorský průzkum presbytáře. Postaveno lešení 
(RAMSTAV group s.r.o. Josef Kubica, Ostrava) v ceně 54.910,-Kč, restaurátorský průzkum 
(RESTAURABTOR MENZEL s.r.o., Olomouc) v ceně 27.000,- Kč.	Na	 tyto	předběžné	 výdaje	
přislıb́ilo	biskupstvı	́přispět	částkou	40.000	Kč. 

 

V době prázdnin byly firmou Zavadil s.r.o., Odry vymalovány tyto prostory: podkroví kaplanky 
pronajímané studentkám, vstup fary, herna, chodba a sál. Cena 42.490,- Kč 

I po této počáteční investici budeme disponovat na účtu částkou 152.542,- (+ 250.000,- Kč 
poslané na účet biskupství k úročením – návrat k 27.11.2024) 

Poděkování Aleně Dratnalové za mokré čištění polstrovaných židlí zapůjčeným vysavačem. 

Poděkování Ivě Jasné za provedení skartace ve farní spisovně (vyřazení starých dokumentů nebo 
jejich zařazení do archivu dle určených předpisů) 

Duchovní správce nanesl problematiku chybějících elektro revizí budov, s dotazem na doporučení 
firmy. Žádné návrhy. 

Pastorační témata 

Upřesnění termínů opakujících se činnosti viz příloha Plán akcí září–prosinec 2024 

Duchovní správce informoval o Anketě (sčítání) účastníků bohoslužeb, která proběhne v neděli 
13. října obvyklou metodou natrhování předtištěných lístků na závěr mše svaté. 

P. Jan Slepička informoval o náboženství pro nejstarší ročníky (7.-9. roč.), která bude probíhat 
každé 2. pondělí po večerní mši sv. (18:45) na faře podobné společenství mládeže. Začíná 30. září. 



P. Jan Slepička navrhl konání již osvědčených tematických kaváren po nedělní mši svaté na faře. 
Bude provázena buď přednáškou na zvolené téma, nebo se bude odpovídat na dotazy, které lidé 
mohou předem vložit do krabičky pod kůrem v kostele. Tematická setkání nabízená všem budou 
jednou za měsíc (poslední neděli). První termín 29. září 2024. 

P. Jan Slepička nabídl sloužit jednou za měsíc v sobotu mši svatou v latinském jazyce (nový ritus 
tváří k lidu) a to vždy 3. neděli. Nabídka byla přijata. První latinská mše svatá bude 21. září v 8:00. 

P. Petr Kuník hovořil o pokračování biblických hodin každou 2. středu od 19:00. P. Jan Slepička 
navrhl možnost konání filmových večerů na faře čerpajících z možností křesťanského webu 
Filmana. Zatím nebylo určeno. 

V nepřítomnost Marie Klézlové a Filipa Vahalíka byla přečtena zpráva plánu s dětmi a starších 
dívkách a mládeži: Letos nebudeme mít s mládeží studentské mše, takže se nemusí měnit čas 
pátečních mší. Na konci února máme v plánu udělat víkendovku pro všechny děti. Termín ještě 
nemáme. Nestihneme minitabor o podzimních prázdninách, tak proto alespoň tato víkendová 
akce. Straší holky budou mít „spolčo“ každý první pátek v měsíci. Starší mládež se bude podle 
potřeby scházet se na faře. 

Paní Petra Chrástková s Hanou Jakubíkovou navrhly připravit na misijní neděli 20. října průvod 
dětí kostele v kostýmech s přinášením darů za kontinenty. Dále misijní koláč (připraví Jindřiška 
Měsícová) a guláš na faře. Po dvě neděle budou děti na faře po mši svaté zdobit svíčky, které se 
budou prodávat. 

Paní Petra Chrástková navrhla pozvat Kněžskou scholu na koncert do farního kostela. Otec Jan, 
který v ní účinkuje informoval, že letos to není možné. Domluví termín na příští rok. 

Paní Jana Jakubíková informovala o záměru schůzky malé scholy na faře v každý druhý pátek. 
Jednou za účelem mše svaté pro děti a další jen pro hudební doprovod mše svaté. 

Pan Jiří Schindler připomněl pouť ke svatému Hubertu, kterou připraví i s opékáním na 13. října. 

P. Petr Kuník pozval na duchovní adventní obnovu o. Vladimíra Schmidta. Termín, ani jeho účast 
nejsou jisté. 

 

příloha: seznam plánovaných akci září–prosinec 2024 

 

zápis provedl P. Petr Kuník, farář v Odry, 6. 9. 2024       

 

 

 

 


